
MESTO LIPTOVSKÝ MIKULÁŠ 
odbor dopravy a životného prostredia 

Štúrova 1989/41, 031 42 Liptovský Mikuláš 

Z á p i s n i c a č . 2/2024 

zo zasadnutia komisie dopravy a životného prostredia, ktoré sa uskutočnilo dňa 20. 05. 2024 na Mestskom 

úrade Liptovský Mikuláš v zasadačke č. 109 

NA ZASADNUTÍ KOMISIE SA ZÚČASTNILI: 

• Jaroslav Grešo - predseda komisie 
• Mgr. Ľubica Staroňová - poslanec MsZ Liptovský Mikuláš 

• Michal Paška - poslanec MsZ Liptovský Mikuláš 
• Ing. Gabriel Lengyel - vedúci odboru dopravy, životného prostredia a výstavby 

• RNDr. Mária Lošonská - tajomník komisie 

PROGRAM: 
1. Otvorenie 
2. Správa o stave odpadového hospodárstva v pôsobnosti mesta za rok 2023 
3. Rôzne: 

Informácia o plnení podmienok zmluvy o službách medzi mestom LM a ARRIVA Liorbus, a. s. za rok 

2023 
4. Záver 

NA KOMISII BOLO PREROKOVANÉ: 
1. OTVORENIE: 

p. Jaroslav Grešo, predseda komisie, otvoril zasadnutie a privítal prítomných. 

2. NÁVRH PROGRAMU: 

p. Jaroslav Grešo oboznámil prítomných s programom rokovania komisie. 

Hlasovanie: 

Hlasovanie: 

Počet hlasujúcich: proti: Zdržal sa: 
Výsledok: 

3 o o schválený 

Program zasadnutia komisie bol schválený. 

3. SPRÁVA O STAVE ODPADOVÉHO HOSPODÁRSTVA V PÔSOBNOSTI MESTA ZA ROK 
2023 

Predkladal: RNDr. Mária Lošonská 
Vyjadrili sa: 
Mgr. Ľubica Staroňová: 
Veľkým problémom je: 
ukladanie odpadu ku kontajnerom najmä odpadu z papiera, 
nerozoberanie, stláčanie odpadu (kartónové krabice bez ich rozloženia a postrihania na menšie 
kusy), 
rozfukovania odpadu po okolí, 

- vplyv počasia na kvalitu neuloženého do kontajnera - rozmoknuté krabice. 
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Robí sa to napriek tomu, že podzemné kontajnery sú prázdne. 
Michal Paška: 
Pomerne krátkom čase pracovníci VPP dokážu odviesť odpad vyložený ku kontajnerom. Jedná sa 

najmä o odpad zo stavebných úprav, nábytok. 
Dohodnuté: 

Hlasovanie: 

Hlasovanie: 

Počet hlasujúcich: proti: Zdržal sa: Výsledok: 

3 o o schválený 
Uznesenie č. 2: 
Komisia dopravy a životného prostredia odporúča Mestskému zastupiteľstvu Liptovský Mikuláš Správa 
o stave odpadového hospodárstva v pôsobnosti mesta za rok 2023 odporúča prerokovať a následne prijať. 

4. RÔZNE: 

A) Informácia o plnení podmienok zmluvy o službách medzi mestom LM a ARRIVA Liorbus, a. s. za 
rok 2023. 

Predkladal: Ing. G. Lengyel 
Vyjadrili sa: 
M. Paška: 
Od O 1.01.2024 sa zvýšilo cestovné. Čo umožní znížiť stratu v mestskej doprave. 
Mgr. Ľubica Staroňová: 
Poukázala, že v niektorých autobusoch mestskej dopravy v období zvýšených teplôt nie zapnutá 
klíma. 
Jaroslav Grešo: 
Cestovné poriadky mestskej dopravy sú spracované, tak aby spÍňali požiadavku obyvateľov mesta. 
Zvýšenie cien cestovného zníži straty v mestskej dopravy, ale nie úplne. Preto je potrebné uvažovať 
z jeho zvýšením aj v budúcom roku. Pričom preferovať využívanie zliav umožnených cestovnými 
kartami. 

Hlasovanie: 

Hlasovanie: 

Počet hlasujúcich: proti: Zdržal sa: Výsledok: 

3 o o schválený 

Uznesenie č. 3: 
Komisia dopravy a životného prostredia odporúča Mestskému zastupiteľstvu Liptovský Mikuláš 
Informácia o plnení podmienok zmluvy o službách medzi mestom LM a ARRIVA Liorbus, a. s. za rok 
2023 odporúča prerokovať a následne prijať. 

B) Požiadavka MsP Liptovský Mikuláš odstrániť dopravnú značku „Zákaz zastavenia" na ul. 
KEMI: 
Dôvodom je parkovanie motorových vozidiel pozdÍž chodníka. 
Parkovanie motorových vozidiel na ceste upravuje zákon o cestnej premávke. Osadená značka 
na danom mieste upozorňuje vodičov, že parkovanie na ceste pozdÍž chodníka je v rozpore 
s zvedeným zákonom a že pri parkovaní pozdÍž chodníka v danom prípade nie sú dodržané 
zákonom požadované vzdialenosti. 
Komisia z uvedeného dôvodu neodporučila značku odstrániť. 
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C) Zneužívanie vyhradeného parkoviska: 
V poslednom čase bolo zistené, že vyhradené parkovanie vyznačené príslušnou dopravnou 
značkou, je využívané aj osobami, ktorých zdravotný stav nie je taký, aby mali vyhradené 
parkovisko. 
Ing. Gabriel Lengyel: 
Z tohto dôvodu do MsZ Liptovský Mikuláš bude predložená zmena prideľovania vyhradeného 
parkoviska, kde základ pre určenie vyhradeného parkoviska bude lekárska diagnóza žiadateľa. 

O) Vjazd motorových vozidiel do pešej zóny: 
V pešej zóne sa pohybuje počas dňa sa pohybuje veľa motorových vozidiel. 
Ing. Gabriel Lengyel: 
Pripravuje sa zmena dopravy v pešej zóne. S tým, že zásobovanie bude možné len od 06 hod. do 
10 hod. V tomto čase bude sa môcť uskutočňovať donášková služba, v nedeľu vôbec. 

5. UKONČENIE ZASADNUTIA: 
Predseda komisie poďakoval prítomným za aktívnu účasť. 

Dňa 20.05.2024 

Zapísal: dňa 15.05.2024 
RNDr. Mária Lošonská 
tajomník komisie 

Overil: Jaroslav Grešo 

predseda komisie 
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